
Vi har en kraftig ökning av inkomster i Åsnen dom senaste åren. Vi har gått i från en ideell 
förening till en ekonomisk förening. Vi har beslutat att 50% av intäkterna ska tillbaka till sjön för 
att befrämja ett fortsatt bra fiske. Vi har i dag ett bra Ålfiske i Åsnen och att fortsätta ha den 
förmånen så kan det vara läge att höja summan som vi sätter i Ål för.  

 

Att: Beslutar att 400000kr+moms ska vi sätt i Ål för varje år som ekonomin tillåter. 

 Bileam Nilsson Bodanäs 


